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Адрес Wuxi Tempsens Instrument Co. Ltd.,China 
Rm911, Shi Daijie Dou, No.655,  
Hubin Rd., Binhu district,  
214071 Wuxi, Jiangsu

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
TEMPSENS Instruments (I) Pvt. Ltd Ltd is a leading manufacturer of temperature sensors & Accessories, with world class manufacturing facilities in
India, Germany and China. We are a part of Pyrotech Group which was established by four technocrats in 1976 at Udaipur, with our first product as
Thermocouples and RTDs. We have focused ourselves for the manufacturing and supply of high quality Temperature sensors, related products
accessories; services built to specific customer needs. We have tied up with world leaders in Temperature measuring technology for critical
components, Non contact Temperature measurement, Thermal Imaging Solutions and Furance Cameras etc. We add value to these products and
deliver complete engineered solutions, backed by efficient service and application support. 
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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